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Zápis z      jednání      Výkonného výboru  ČASQ č. 1/2024  

Termín jednání: 10.1.2024
Místo jednání: Skype
Členové VV: Tomáš Cvikl, Mar n Grigar, Pavel Holinka, Jan Mu na, Jan Roll
Omluveni:                
Hosté: Eva Feřteková, Tomáš Fořter

Program jednání:
1. Kontrola minulého zápisu a úkolů z něj vyplývajících
2. Hospodaření
3. Soutěže
4. Junioři
5. Reprezentace
6. Významné akce
7. Informace členů VV a komisí
8. Různé

* * *
1. KONTROLA MINULÉHO ZÁPISU A ÚKOLŮ Z NĚJ VYPLÝVAJÍCÍCH  

VV provedl kontrolu minulého zápisu. VV konstatoval splnění všech úkolů z minulého zápisu. 

2.    HOSPODAŘENÍ
Tomáš  Fořter  informoval,  že  hospodaření  roku  2023  probíhá  podle  schváleného  rozpočtu.  VV  pověřil
sekretariát spoluprací s účetní na zpracování účetní závěrky za rok 2023. 

Tomáš Fořter informoval  o  výsledcích priori zace  sportů,  kterou provedla  NSA (h ps://nsa.gov.cz/narodni-
sportovni-agentura-predstavila-vysledky-priori zace/). Cílem bylo vybrat 30 sportovních svazů, které budou od
státu  dostávat  více  prostředků  na  reprezentaci  a  talentovanou  mládež.  NSA  zveřejnila  pouze  seznam  30
vybraných svazů bez jakýchkoliv dalších podrobnos  nebo informací. Squash mezi 30 vybranými sporty není. Ke
znovuvyhodnocení priori zace bude docházet vždy po skončení dalších olympijských her.

Tomáš Fořter informoval o tom, že NSA zveřejnila výzvu Podpora sportovních organizací svazového charakteru
2024. V textu výzvy jsou již zapracované výsledky priori zace a mimo jiné jsme se z přílohy výzvy dozvěděli, že v
rámci priori zace byl squash zařazen do tře  skupiny sportů (tedy je na 51. až 70. místě z hodnocených sportů).
To bude mít za následek snížení dotace na reprezentaci a talentovanou mládež, kde dostaneme maximálně 80
% toho, co jsme dostali loni (dotace tedy bude krácena o více než 500 000 Kč opro  loňsku). Paradoxně tak stát
sportu, který je nově zařazen na program OH v roce 2028, dá na přípravu reprezentace a výchovu talentované
mládeže podstatně méně peněz, než dával dosud. VV pověřil sekretariát podáním žádos  o dotaci. Termín pro
podávání žádos  je do 26.1.2024 do 12 hodin. Dále VV pověřil Metodickou komisi, aby do 15.2.2024 připravila
návrhy změn souvisejících s podmínkami výzvy a reakcí na ně (NSA zajímají pouze ak vní sportovci do věku 50
let, kteří se účastní minimálně 6 soutěžních dní za rok, NSA zajímají výsledky pouze na MS a MSJ a nezajímá je
ME a MEJ…).  

Tomáš  Fořter dále informoval o tom, že NSA zveřejnila výzvu Významné sportovní akce 2024. Bohužel i do této
výzvy je zapracována priori zace sportů a tedy prioritní sporty jsou i v této výzvě opro  ostatním ještě více
zvýhodněny opro  předchozím rokům. Vzhledem k tomu, že ani v minulých letech jsme v tomto dotačním
programu na dotaci od NSA nedosáhli (byť jsme žádali o prostředky na MEJ nebo PSA Czech open), je zřejmě
šance získat nějaké prostředky v rámci této výzvy letos minimální. Přesto VV pověřil sekretariát přípravou výzvy
se žádos  o podporu PSA turnaje. Termín pro podání žádos  je do 31.1.2024 do 12 hodin.
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Tomáš Fořter dále informoval o tom, že se úspěšně podařilo pořídit veškerý majetek pořizovaný za pomoci
inves ční  dotace NSA včetně  4  vícemístných  automobilů,  jejichž  dodání  do  konce kalendářního  roku  bylo
dlouho nejisté. VV pověřil sekretariát vypracováním finančního vypořádání dotace v termínu do 15.2.2024.

Tomáš Fořter informoval  o tom, že NSA prodloužila termín pro podávání žádos  v dotačním programu pro
kluby pracující s mládeží Můj klub 2024. VV znovu vyzývá všechny kluby, které splňují podmínky a mohou o
dotaci žádat, a ještě tak neučinily, aby své žádos  určitě podaly, protože při správném podání žádos  obdrží
dotaci ve výši podle počtu dě , které v klubu sportují. Uzávěrka pro podávání žádos  je nově 17. ledna 2024 ve
12:00. Více informací na stránkách NSA: h ps://nsa.gov.cz/dotace-neinves cni/18-2023-muj-klub-2024/. 

Tomáš Cvikl v souvislos  s výše uvedenými informacemi o snížení dotace pro rok 2024 informoval členy VV, že
zahájil práci na přípravě rozpočtu pro rok 2024. VV poté zahájil diskusi nad jednotlivými oblastmi podpory s
cílem najít shodu, kde ušetřit prostředky, o které nám bude snížena dotace. VV dále pověřil Metodickou komisi,
aby se touto problema ckou také zabývala a předložila Tomáši Cviklovi své návrhy do 31.1.2024. VV pověřil
Tomáše Cvikla, aby ve spolupráci se sekretariátem do příš ho jednání VV připravil návrh rozpočtu pro rok 2024.

3.    SOUTĚŽE
Pavel Holinka informoval o soutěžích v probíhající sezóně. Dále informoval o rozhodnu  Soutěžní komise ve
věci  změny  termínu  vydání  únorových  žebříčků  juniorů  kvůli  MČR  juniorů.  Rozhodnu  je  přílohou  tohoto
zápisu. 

Tomáš Fořter a Eva Feřteková informovali o minulý víkend uskutečněných turnajích ženy A, muži A a muži B,
které se konaly v Liberci. Jednalo se o první pokus organizovat turnaje i mimo tradiční místa jejich konání. VV
vyjádřil zájem v budoucnu v tomto pokračovat a najít i další vhodná místa pro konání turnajů. 

VV diskutoval formát a hrací dny MČR žen, mužů a masters. Po debatě VV rozhodl, že se termín akce posune o
1 den tak, aby celý turnaj končil pro všechny kategorie v sobotu. Turnaj mužů se bude hrát od středy do soboty,
turnaj žen se bude hrát od čtvrtka do soboty, turnaj masters se bude hrát v pátek a v sobotu stejně jako v
minulých letech. V sobotu večer se bude konat společenská akce. 

4.    JUNIOŘI    
Jan Mu na informoval o účas  českých juniorů na nejpres žnějším juniorském turnaji světa Bri sh junior open
v Birminghamu v Anglii. Turnaje se zúčastnilo 11 českých juniorů a nejlepšího umístění dosáhl Mar n Štěpán,
který ve své kategorii do 17 let obsadil vynikající 9. příčku. 

Dále Jan Mu na informoval o připravovaných výjezdech na French junior open a German junior open. 

5.    REPREZENTACE
Výkonný výbor zhodno l účast týmu mužů na Mistrovství světa družstev na Novém Zélandu. Český tým obsadil
po výborných výkonech skvělou 9. příčku, čímž o 12 míst překonal své dosavadní nejlepší umístění na této akci.
Tohoto historického úspěchu dosáhli Mar n Švec, Viktor Byrtus, Daniel Mekbib a Jakub Solnický s trenérem
Ondřejem Uherkou. VV všem účastníkům gratuluje k vynikajícím výkonům a výsledku a děkuje za výbornou
reprezentaci Českého squashe. 

V souladu s  předpisem Koncepce podpory reprezentace dospělých rozhodl  VV o  přidělení  odměny ve výši
50 000 Kč pro celý tým a pověřil trenéra Ondřeje Uherku návrhem rozdělení odměny mezi členy týmu.

6.    VÝZNAMNÉ AKCE
Tomáš Fořter informoval o probíhajících přípravách Czech junior open 2024, které týden před konáním akce
vrcholí. Na turnaj je aktuálně přihlášeno 283 hráčů a hráček z 25 zemí. 

7.    INFORMACE ČLENŮ VV A KOMISÍ
Tomáš Fořter informoval o konání kurzu pro trenéry WSF Level 2, který se uskuteční ve dnech 15.-18. února v 
Praze. Na kurz se přihlásilo 13 účastníků, z toho 7 českých. 

8.    RŮZNÉ
VV vyzývá kluby, které tak ještě neučinily,  aby kontaktovaly sekretariát  a domluvily se na předání míčků za
sezónu 2022/2023. 
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VV vyzývá  kluby,  které  mají  zájem  o  zapůjčení  nafukovacího  kurtu  pro  propagační  a  náborové  účely,  aby
kontaktovaly Evu Feřtekovou (fertekova@czechsquash.cz).

VV vyzývá členy i kluby k zasílání připomínek, námětů, podnětů a návrhů k činnos  ČASQ ve všech oblastech, a
to na sekretariát ČASQ (info@czechsquash.cz). 

Termín příš ho jednání VV ČASQ bude 7.2.2024 od 8:30.
                                                                                                                                

                                                                            
    Zapsal:  Tomáš Fořter    Kontroloval: Tomáš Cvikl


